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PROCES VERBAL

Încheiat astăzi 30.03.2022 în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local Dolheşti, care are
loc în sala de şedinţe a Primăriei comunei Dolheşti, ora 0830.

Prin Dispoziţia primarului nr. 68 din 24.03.2022 au fost convocaţi un număr de 13 consilieri
în funcţie, cu invitaţia secretarului general al comunei nr.1691 din 24.03.2022.

În Regulamentul de organizare și funcționare a Consiliului Local modificat prin HCL nr. 6 din
23.02.2022 la art. 27 este cuprins desfășurarea ședințelor consiliului local,, acestea se pot desfășura
cu participarea fizică a consilierilor sau în sistem on-line, prin utilizarea orcăror mijloace electronice,
comunicate în documentul de convocare prevăzut la art.23 alin(5) din ROF .

La orele 0830 s-au deschis lucrările ședinței de către președintele de ședință, dl Iliuțe Constantin,
dând cuvântul dnei secretar general al comunei pentru a face prezența nominală a consilierilor locali
la ședința ordinară.Se constată că din totalul de 13 consilieri în funcție sunt prezenți 13. Secretarul
general al comunei anunță că este asigurat cvorumul, ședința este legal constituită, lucrările ședinței
pot începe și dă cuvântul președintelui de ședință .

Președintele de ședință, dl. consilier local Iliuțe Constantin dă cuvântul dlui primar Cristinel
Neculai Bărculescu, pentru a prezenta ordinea de zi, astfel:

1. Supunerea spre aprobare a procesului verbal încheiat în ședința extraordinară din 7
martie 2022;

Prezintă: Nina Rotaru-secretar general
2.Proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului local al comunei

Dolheşti,judeţul Suceava, a situaţiilor financiare şi a anexelor acestora întocmite pe secţiuni de
funcţionare şi dezvoltare la 31 decembrie 2021, înregistrat sub nr.974 din 07.02.2022;

Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu -primar comună
3.Proiectul de hotărâre privind aprobarea actualizării Planului privind asigurarea resurselor

umane, materiale și financiare necesare gestionării situațiilor de urgență pe anul 2022 al Comitetului
Local al comunei Dolhești, județul Suceava, înregistrat sub nr.952 din 14.02.2022;

Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu -primar comună
4.Proiectul de hotărâre privind aprobarea finanțării execuției : studiul de fezabilitate,

proiect tehnic de execuție, audit energetic al consumatorilor, notă conceptuală și tema de proiectare,
asistență tehnică din partea proiectantului și documentații pentru obținerea avizelor din bugetul local,
pentru obiectivul ,,Construirea unei unități de producere a energiei electrice regenerabile în vederea
compensării consumului propriu în comuna Dolhești, județul Suceava, înregistrat sub nr.982 din
15.02.2022;

Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu -primar comună

5.Proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni şi lucrări de interes local ce
vor fi executate de beneficiarii de ajutor social, în anul 2022, înregistrat sub nr.958 din 14.02.2022

Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu -primar comună
6.Proiectul de hotărâre privind aprobarea actualizării Planului de analiză şi acoperire a

riscurilor pentru anul 2022 al comunei Dolhești, înregistrat sub nr.915 din 14.02.2022;
Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu -primar comună

7.Proiectul de hotărâre privind aprobarea Organigramei și Statului de funcții al aparatului de
specialitate ale primarului comunei Dolhești, județul Suceava, pe anul 2022, înregistrat sub

nr.1427 din10.03.2022;
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Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu -primar comună
8.Proiectul de hotărâre privind aprobarea achiziției serviciilor de consultanță și

proiectare pentru investiția ,,Dezvoltarea sistemului de management local prin implementarea unor
infrastructuri inteligente la nivelul comunei Dolhești, județul Suceava, înregistrat sub nr. 1573
dun 18.03.2022;

Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu -primar comună
9.Proiectul de hotărâre privind aprobarea execuției obiectivului ,,Reabilitare 70 ml drum în

satul Dolheștii Mici, din comuna Dolhești, județul Suceava, în valoare de 64.445,45 lei fără TVA,
finanțat din bugetul local de venituri și cheltuieli al comunei Dolhești, înregistrat sub nr.1645 din
23.03.2022

Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu -primar comună
10 Raport privind starea economică, socială și de mediu a comunei Dolhești pentru anul 2021.

Prezintă: Prof. Cristinel Neculai Bărculescu-primar comună
11. Diverse.
Alte propuneri pentru ordinea de zi, nu sunt, se supune la vot se aprobă cu 13 voturi,,pentru”.
Se prezintă pct.1 al ordinei de zi de către secretarul general al comunei, discuții și

completări la primul punct nu sunt, se supune la vot procesului verbal încheiat în ședința
extraordinară din 7 martie 2022, se aprobă cu 13 voturi ,,pentru”.

Dna. secretar general Rotaru Nina amintește prevederile art.228 din OUG nr. 57/2019 cu
privire la conflictul de interese, consilierii fiind obligați să anunțe la începutul dezbaterilor interesul
personal pe care îl au în problema respectivă.

Domnul primar prezintă punctul doi al ordinei de zi ,, Proiectul de hotărâre privind aprobarea
contului de execuţie al bugetului local al comunei Dolheşti,judeţul Suceava, a situaţiilor financiare şi
a anexelor acestora întocmite pe secţiuni de funcţionare şi dezvoltare la 31 decembrie 2021.
Discuții nu sunt la acest punct, se supune la vot, se aprobă cu 13 voturi ,,pentru”.

Dna. secretar Rotaru Nina întreabă care a fost cvorumul voturilor ale comisiilor de specialitate
care au avizat proiectul de hotărâre:

 Comisia pentru învățământ: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia juridică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia economică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;

Se prezintă Proiectul de hotărâre privind aprobarea actualizării Planului privind asigurarea
resurselor umane, materiale și financiare necesare gestionării situațiilor de urgență pe anul 2022 al
Comitetului Local al comunei Dolhești, județul Suceava.
Discuții nu snt la acest punct se supune la vot proiectul de hotărâre, se aprobă cu 13

voturi ,,pentru”.
Dna. secretar Rotaru Nina întreabă care a fost cvorumul voturilor ale comisiilor de specialitate

care au avizat proiectul de hotărâre:
 Comisia pentru învățământ: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia juridică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia economică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;

Se prezintă punctul patru al ordinii de zi Proiectul de hotărâre privind aprobarea finanțării
execuției:studiul de fezabilitate, proiect tehnic de execuție, audit energetic al consumatorilor, notă
conceptuală și tema de proiectare, asistență tehnică din partea proiectantului și documentații pentru
obținerea avizelor din bugetul local, pentru obiectivul ,,Construirea unei unități de producere a
energiei electrice regenerabile în vederea compensării consumului propriu în comuna Dolhești,
județul Suceava.

- Domnul primar arată în continuare că lucrurile au luat-o razna, au crescut prețurile la
combustibil și materialele de construcții, am obținut toate finanțările suplimentate, se lucrează, este
șantier pe toate drumurile finanțate prin CNI,PNDL și speră că până în luna mai să se finalizeze
aceste lucrări.La asala de sport fost ieri o comisie de la ISU totul este ok, cu un singur punct acel traf
despre care am vorbit că costă 5 miliarde lei .Am reușit cu cei de la Del gaz va scoate la licitație acel
traf și astfel vom avea traful nostru.Inițial am spus că se va amenaja terenul de la Magazia, terenul



care a fost propus pentru alimentarea cu apă dar nu avem un transformator, de aceea m-am gandit la
alt teren. În luna mai vom face o preinaugurare a sălii de sport, la Dolheștii Mari avem un profesor de
sport, dl.Marius Corduneanu, care are gradul I, va invita și profesori universitari, pe dna Violeta
Beclea și alte oficialități de la București de la Ministerul Dezvoltarii care au contribuit la acest
proiect de investiții și se va face ceva frumos.
La Căminul Cultural este pe terminate, interiorul este gata mai trebuie exteriorul de făcut câteva

lucrări dar trebuie să împrumutăm 10 milarde lei vechi să achităm lucrările executate pentru tranșa a
4 și când ne dă AFIR-ul banii înapoi achităm împrumutul așa cum am procedat la buldo. La
alimentarea cu apă am recepționat toate lucrările și am obținut toate avizele și după 1 mai va începe
racordul în satul Dolheștii Mari, la conducta principală, se face un proiecțel fără subtransversare
pentru toate instituțiile, a discutat cu oamenii și nu se știe câți se vor racorda pentrucă cheltuielile vor
fi de 2500 lei cu TVA și mulți dintre ei care aud de bani cam dau înapoi, de aceea m-am gândit să
venim în ajutorul lor și să suporte Primăria jumătate din preț 1250 sau chiar 1500 lei.Pentru aceasta
trebuie să se știe exact cine se va racorda pentru a putea face un proiect luna viitoare.
S- a terminat extinderea iluminatului public în Dolheștii Mari,are de montat lămpi aici, apoi se va

trece la drumurile comunale din Dolheștii Mici și Valea Bourei , după care se a trece la drumurile
județene.Se lucrează la alei până la Paști se termină aleea din Dolhești Mari și până în toamnă la
aleea din Dolheștii Mici.

Sunt proiecte depuse la Anghel Saligny cu canalizarea, podurile de la Roman , Sf.Treime și
dl.Darabă, s-a depus proiecte cu construirea Dispensarului la Dolhești Mici, proiect cu asfaltarea a 5
km de drum, s-a atrecut de prima fază în anul 2024 când vor fi alegerile dorește să fie șantier în
comună.

A inițiat proiectul de hotărâre rețea inteligentă de gaze naturale s-au luat măsui de accesare
fonduri dar nu are încredere că se va materializa ceva din aceasta, se va mai vedea în viitor.

Prin PNRR s-au alocat fonduri europene pentru piste biciclete, modernizare clădiri publice, noi
am modernizat toate școlile și mai sunt prevăzute fonduri pentru achiziționarea unor stâlpi inteligenți
care costă 20-25.000 euro unul, sunt dotați cu boxe,wi-fi ,dotati cu prize pentru încărcatoare, leduri
pentru iluminat și de ce să nu accesăm și noi astfel de fonduri.Astfel de stâlpi nu pot fi amplasați pe
domeniul public, dar vom amplasa unul în fața Căminului.

S-a inițiat proiectul pentru înființare parc cu fotovoltaice prin fonduri europene pentru a asigura
alimentarea cu energie electrică pentru instituțiile publice din comună, se face un studiu de către
specialiști pentru a vedea de câtă cantitate de energie electrică este necesar și m-am gândit la o
suprafață de teren la Moară, acolo sunt unele neînțelegeri, puțină agitație, dar se va rezolva,
deocamdată nu se poate identifica locația ci se aprobă investiția ca finanțare pentru execuția SF
proiect tehnic.

Alte discuții nu sunt, se supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea finanțării execuției :
studiul de fezabilitate, proiect tehnic de execuție, audit energetic al consumatorilor, notă conceptuală
și tema de proiectare, asistență tehnică din partea proiectantului și documentații pentru obținerea
avizelor din bugetul local, pentru obiectivul ,,Construirea unei unități de producere a energiei
electrice regenerabile în vederea compensării consumului propriu în comuna Dolhești, județul
Suceava. Se aprobă cu 13 voturi,,pentru”.

Dna. secretar Rotaru Nina întreabă care a fost cvorumul voturilor ale comisiilor de specialitate
care au avizat proiectul de hotărâre:

 Comisia pentru învățământ: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia juridică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia economică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;

Domnul primar prezintă în continuare Proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de
acţiuni şi lucrări de interes local ce vor fi executate de beneficiarii de ajutor social, în anul
2022,discuții nu sunt se supune la vot se aprobă cu 13 voturi,,pentru”.



Dna. secretar Rotaru Nina întreabă care a fost cvorumul voturilor ale comisiilor de
specialitate care au avizat proiectul de hotărâre:

 Comisia pentru învățământ: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia juridică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia economică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;

Se prezintă Proiectul de hotărâre privind aprobarea actualizării Planului de analiză şi acoperire a
riscurilor pentru anul 2022 al comunei Dolhești. Discuții nu sunt se supune la vot, se aprobă cu 13
voturi,,pentru”.

Dna. secretar Rotaru Nina întreabă care a fost cvorumul voturilor ale comisiilor de
specialitate care au avizat proiectul de hotărâre:

 Comisia pentru învățământ: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia juridică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
- Comisia economică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi.

Este prezentat Proiectul de hotărâre privind aprobarea Organigramei și Statului de funcții al
aparatului de specialitate ale primarului comunei Dolhești, județul Suceava, pe anul 2022. Domnul
primar vine cu completări la acest proiect de hotărâre și arată că în fiecare an se aprobă Organigrama
și statul de funcții.Discuții nu sunt se supune la vot ,se aprobă cu 13 voturi,,pentru”.

Dna. secretar Rotaru Nina întreabă care a fost cvorumul voturilor ale comisiilor de
specialitate care au avizat proiectul de hotărâre:

 Comisia pentru învățământ: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia juridică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia economică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;

În continuare se prezintă Proiectul de hotărâre privind aprobarea achiziției serviciilor de
consultanță și proiectare pentru investiția ,,Dezvoltarea sistemului de management local prin
implementarea unor infrastructuri inteligente la nivelul comunei Dolhești, județul Suceava. Domnul
primar arată că s-a făcut vorbire de acest proiect este accesarea de fonduri europene pentru
achiziționarea unor stâlpi inteligenți. Discuții nu sunt ,se supune la vot,se aprobă cu 13
voturi ,,pentru”.

Dna. secretar Rotaru Nina întreabă care a fost cvorumul voturilor ale comisiilor de specialitate
care au avizat proiectul de hotărâre:

 Comisia pentru învățământ: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia juridică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia economică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;

Ultimul proiect de pe ordinea de zi este Proiectul de hotărâre privind aprobarea execuției
obiectivului ,,Reabilitare 70 ml drum în satul Dolheștii Mici, din comuna Dolhești, județul Suceava,
în valoare de 64.445,45 lei fără TVA, finanțat din bugetul local de venituri și cheltuieli al comunei
Dolhești.

Domnul primar vine cu completări la acest proiect și arată că în Dolheștii Mici este asfaltat
drumul comunal din ,,Podișor” până la Caraiman, drumul fiind în pantă puțin și aici când ploua toată
apa vine pe drum, astfel a vorbit cu constructorii să prelungească asfaltarea acestui drum până sus și
au fost de acord cu aceasta. Alte discuții nu sunt se supune la vot ,se aprobă cu 13 voturi,,pentru”.
pentru”.

Dna. secretar Rotaru Nina întreabă care a fost cvorumul voturilor ale comisiilor de specialitate
care au avizat proiectul de hotărâre:

 Comisia pentru învățământ: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia juridică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia economică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;

Domnul primar în continuare arată că Raportul privind starea economică, socială și de mediu a
comunei Dolhești pentru anul 2021, a fost pusă la dosarul de ședință și putea fi studiat de către
consilierii locali.



Diverse: Domnul consilier local Corduneanu Cristian întreabă dacă la comuna Dolhești s-a
început lucrările de cadastru și cei interesați de racordare la alimentarea cu apă unde vor depune
cereile?
Domnul primar răspunde da , s-a semnat contractul de finanțare, s-a găsit o echipă tânără,

săptămâna viitoare va încheia contractul cu ei și după Paști va începe lucrarea , deoarece acum toată
lumea are treabă și nu vor veni, atunci ne vom mobiliza să ajutăm oamenii cu acte, cu ce este nevoie.

Doamna consilier local, Ilie Maria solicită să se ia măsuri în cel mai scurt timp privind gunoiul
care se aruncă la podul de la părinții ei, se aruncă tot felul de gunoi, crengi de copaci și alte resturi că
este un miros acolo și trec copii la școală, este și un pericol deoarece este și gaura în asfalt.. Măcar
dacă ar arunca în râpă, dar le depozitează pe marginea râpei, dacă nu se iau măsuri, va anunța mediul.

Domnul primar răspunde că va lua măsuri în cel mai scurt timp, acolo a vrut să facă un gard înalt
dar nu i-a dat voie dl.Darabă Valerica. Dna Ilie arată că este de acord să facă gard în dreptul
proprietății dumneaei.Domnul primar anunță că cererile celor interesați de apă se depun la Primărie

Alte discuții nu sunt, președintele de ședință mulțumește pentru participare și deeclară închise
lucrările ședinței.

Președinte de ședință Secretar general al comunei,
Iliuțe Constantin Jr.Nina Rotaru


